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Időrendi bontás 

2015.10.14. Kémia Intézeti Tanács 

2015.10.21. Kari Tanács 

2015.11.05. – 11.08. HÖOK 

2015.11.10. Megbeszélés a Kémia Intézet Kiváló Oktatója díjáról 

2015.11.11. Kémia Intézeti Tanács 

2015.11.18. Kari Tanács 

2015.11.19. Kari Ösztöndíjbizottság ülés 

2015.11.20. – 11.22. EHÖK SZÖB Vezetőképző 

2015.11.24. EHÖK SZÖB 

2015.11.24. Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2015.11.25. KÖB Ügyrendekről egyeztetés az Oktatási Igazgatósággal (helyettesítés) 

2015.11.26. ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

2015.11.27. Rendkívüli EHSZÖB ülés 

2015.11.30. Megismételt rendkívüli EHSZÖB ülés 

Szöveges beszámoló 

Az elmúlt másfél hónapban sok elintézni való ügy akadt, és több helyen is képviseltem a 

Karunk hallgatóinak érdekeit, erről szeretnélek titeket most tájékoztatni. 

Rendszeres szociális ösztöndíj 

Először is a szoctám. Az elmúlt időszakban elkészült a korrekciós lista, és a jogosult hallgatók 

azóta meg is kapták az ösztöndíjukat egy pótutalással. Az elmúlt héten a fellebbezések 

eredményeit is készhez vehették a hallgatók. Ahol a Hallgatói Jogorvoslati Bizottság 

megsemmisítette a határozatot, ott újra véleményeztem az adott pályázatot, ahol valami 

hiányzott, ott a hallgatónak lehetősége lesz hiánypótlásra, erről a napokban lesznek 

értesítve. 

November 5-e és 8-a között a HÖOK szociális szekciójába képviseltem a Karunkat, ahol egy 

közös szoctám rendszer alapjait kezdtük lefektetni. Ezenfelül a tanulmányi ösztöndíj országos 

egységesítésével kapcsolatban is komoly munka folyt, illetve megvizsgáltuk az önköltsége 

hallgatók helyzetét, hogy egy megfelelő új forrás bevonásával ők is kaphassanak szociális és 

tanulmányi alapú ösztöndíjat. 
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November 20-a és 22-e között részt vettem az EHÖK SZÖB Vezetőképzőjén, ahol a 

rendszeres szociális támogatás kiírását, pont- és igazolásrendszerét vizsgáltuk fölül. A közös 

munka meghozta az eredményét több helyen is változtatásokat javasoltunk a következő 

félévre. 

További ösztöndíjak 

Az elmúlt időszakban két utalási listát is elkészítettem. A beérkezett egyszeri és rendkívüli 

ösztöndíj pályázatokat a szociális csoport elbírálja az adott határidőig, és nagy százalékban 

zökkenőmentesen kiutalásra kerülnek. Ahol probléma merül fel, azt minél hamarabb 

próbálom megoldani, eddig sikerrel. 

Idén ősszel is kiírásra került az Egyszeri MA/MSc ösztöndíj. A pályázás és bírálás 

problémamentesen lement, azonban a kiutalás során az Oktatási Igazgatóság a HKR 

ellenesnek vélte, hogy a szociális részét rendkívüli szociális keretből szerettük volna kifizetni 

az elmúlt évek rutinja szerint. Ellenőriztem a HKR ide vonatkozó paragrafusait, és sajnos 

valóban jogtalan lett volna onnan kifizetni, ezért, most fog kiutalásra kerülni egy kevés rész a 

tudományos keretről. Ennek az ösztöndíjnak sajnos jelenleg kérdéses a megmaradása, azon 

fáradozok, hogy ne kerüljön kivezetésre és ez a következő félév egy fontos feladata lesz. 

Egyéb ösztöndíjakkal kapcsolatos feladatok 

A pályázatomban az egyik fontos feladatomnak jelöltem meg az elmaradt adminisztráció 

bepótlását. Jelenthetem, hogy ezt az elemét sikeresen teljesítettem a pályázatomnak. 

Májusig visszamenőleg kész vannak azok a jegyzőkönyvek, amelyek még nem készültek el. 

Így sikerült határozati számokat is végig vezetni az eddigi határozatokon, szóval most már 

bármilyen probléma esetén tudunk határozati számmal rendelkező KÖB határozatra 

hivatkozni. A másik adminisztrációs elmaradás a pályázatokról való döntés a Neptunban. Ezt 

is elkészítettem, jelenleg nincs elmaradás ezen a területen.  

Sajnos a nem megfelelő kommunikáció miatt későn értesültem a HKR hallgató juttatások 

fejezetének kari módosításáról, így nem tudtam széleskörű egyeztetést kezdeményezni. A 

sablont csak november 23-án reggel kaptam, amit kb. még aznap le is kellett adni. Ezt meg is 

tettem. Ezután a héten folyt a korrigálása az Oktatási Igazgatóság által kért módon. Remélem 

a jövőben nem fog többet előfordulni, hogy egy ilyen fontos részben egyeztetés nélkül 

kelljen cselekedni. 
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Kidolgoztam a jövő évi ösztöndíjak pályázati kiírásait, szeretnék több új ösztöndíjat kiírni, 

ilyen pl: az egyszeres és rendszeres szakmai ösztöndíj, illetve az egyszeri tanulmányi verseny 

és konferencia részvétel támogatása, ami az egyszeri tudományos ösztöndíjat hivatott 

felválltani. A kiírásokat leküldtem az Ösztöndíjbizottság tagjainak véleményezésre, illetve 

feltöltöttem a szociális csoportba is. 

November 25-én reggel 9-kor volt egy egyeztetés a KÖB ügyrendekről az Oktatási 

igazgatósággal. Sajnos a hallgatóbarát időpont miatt nem tudtam jelen lenni tanulmányi 

elfoglaltság miatt, de Miklós-Kovács Jankát megkértem, hogy helyettesítsen az ülésen, és 

azóta meg is beszéltük, hogy miről volt szó az ülésen, hogyan kell kinézni az ügyrendünknek. 

Delegáltságok 

Delegáltságaim révén több ülésen is részt vettem az elmúlt másfél hónapban. Az összes 

meghirdetett ülésen jelen voltam, egyiket se kellett kihagynom. Jelen voltam két Intézeti 

Tanácson, két Kari Tanácson, két rendkívüli EHSZÖB-ön, egy KÖB ülésen, egy EHOK SZÖB 

ülésen és egy ELTE HÖK Küldöttgyűlésen.  

Általános feladatok 

A szoctám időszakhoz képest a levelezés kezelése sokkal könnyebb, jelenleg napi 2-3 üzenet 

szokott érkezni, de naponta többször ellenőrzöm a fiókomat, hogy minél hamarabb tudjak 

válaszolni a felmerülő problémákra. Az Ösztöndíjas fórumot szintén pár órás periódusokban 

néztem, és válaszoltam a kérdésekre, vagy irányítottam őket a hivatalos e-mail címre. A 

fogadóóráimat is megtartottam, több hallgatóval is akkor sikerült megbeszélni a 

problémáját. 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat, ha bármi kérdés merülne fel benned, keress akár 

e-mail akár személyesen. 

Budapest, 2015. november 28. 

Balogh Dániel 

ELTE TTK HÖK 
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